
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Ik vraag uw aandacht voor onderstaande informatie, behorende bij de behandeling van vanavond 
van het agendapunt over het DEPO-beleid. 
 
Vorige week is bij de voorbereidende raad gesproken over de bijdrage aan de RES opbrengst door de 
kleine windmolens. 
Daarbij is door mij gezegd dat de opbrengst van kleine windmolens niet meetelt, omdat dit niet op 
het elektriciteitsnet komt, maar voor de meter blijft. 
Dat blijkt onjuist. Kleine windmolens tellen wel mee, echter in zeer geringe mate. Er moeten ruim 
500 kleine molens geplaatst worden voor eenzelfde opbrengst als een grote. 
Kleine windmolens zijn vooral voor eigen gebruik voor het bedrijf, met name bij agrariërs is er vraag 
naar. 
 
Ik heb deze informatie vorige week gemeld bij de fractie die hier vragen over stelde, maar niet bij de 
gehele raad gemeld. 
Zie: Vraag en antwoord over kleine windmolens | Helpdesk Wind op Land 
 
Ik hoop u hierbij voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
Tot vanavond. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jur Marringa 
Wethouder 
 

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.helpdeskwindopland.nl%2Fthemas%2Fwindenergie%2Bin%2Bhet%2Benergiesysteem%2Fkleine%2Bwindmolens%2Ffaq%2Bkleine%2Bwindmolens%2Fdefault.aspx&data=05%7C02%7Cgriffie%40tiel.nl%7Cd190e41236b2401530f808dd50fa478b%7Cd6cdfc5f227a451ca7174baaed235ce0%7C0%7C0%7C638755758058634762%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=hqwZ9xprkg3Td%2BVjqF8l6Eo55T%2FX6L3xBnaICAX5Rz4%3D&reserved=0

